
1.将本产品顶部的固定位对齐插入P5 Pro/ P5 Slim主机

后置面板的第一个出风口.

2.将风扇底部的USB插头对准并垂直插入P5 Pro/ P5 

Slim主机的后置USB端口。

5.手动档操作说明：通过风扇档位触摸开关可以在自动档

（档位指示灯亮蓝色）、1档（档位指示灯亮蓝色）、

2档（档位指示灯亮绿色）、3档（档位指示灯亮红色）

之间依次循环切换，长按触摸开关3秒可强制关闭风扇。

3.接通主机电源并开机，此时风扇默认进入自动档模式，

风扇自转5秒后停止；当主机出风口的温度达到43-50℃

区间时，风扇将自动启动，并调整为1档转速，档位

指示灯亮蓝色。当温度达到50℃-55℃区间时，将自动

调整为2档转速，档位指示灯亮绿色。当温度达到55℃

以上时，将自动调整为3档转速，档位指示灯亮红色。

产品说明书（PG-P5R002)

炫光散热风扇

工作电压：5V

工作电流：≤1.5A

产品特征：

注意事项：

产品使用说明：

散热风扇 x1 说明书 x1
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1.这款散热风扇专为P5 Pro/ P5 Slim光驱版与数字版主

机设计。

2.配备智能温度感应功能，可根据主机温度自动调节风

速三档风速可调节，散热更高效。

3.配备一个USB 3.0拓展端口。

4.散热风扇自带蓝色炫光。

风扇固定位

散热风扇 x3

USB插头

风速档位
指示灯 风速档位

触摸开关

USB扩展端口

1.本产品专为P5 Pro/ P5 Slim主机设计，请不要将本

产品用于老款P5主机。 

2.不要敲击、摔打、刺穿、拆解本产品，以免对产品

造成损害。 

3.不要在靠近火或其它热源的地方使用。 

4.非专业人员误拆卸本产品,以免影响售后保修服务。 

5.请不要把本产品在潮湿或高温地方存储。

2. Align the USB plug at the bottom of the fan with the rear USB 
port of the P5 Pro/P5 Slim console, and then insert the plug 
into the port vertically.

5. Manual operation instructions: You can switch among auto (level 
indicator lights up blue), level 1 (level indicator lights up blue), level 
2 (level indicator lights up green), and level 3 (level indicator lights 
up red) in a cyclic manner. The fan can be forcibly turned off by 
pressing and holding the touch switch for 3 seconds.

1. This product is designed exclusively for P5 Pro/ P5 Slim console. 
Do not use this product for older P5 console.                                           
2. Do not knock, smash, puncture, or disassemble this product, so 
as not to cause damage to the product.                                                              
3. Do not use the product near fire or other heat sources.
4. Non-professionals shall not disassemble this product, so as not to 
affect the after-sales warranty service.
5. Do not store this product in humid or hot places.

3. Power on the mainframe and turn it on, when the fan will 
activate its automatic mode by default; the fan will stop after 5 
seconds of automatic rotation; when the air outlet temperature 
of mainframe reaches 43-50°C, the fan will get started 
automatically and adjust the speed to level 1, when the level 
indicator will light up blue. When the temperature rises to 
50°C-55°C, the fan will automatically go to speed level 2, and 
the level indicator will light up green. When the temperature 
exceeds 55°C, the fan will automatically go to speed level 3, 
and the level indicator will light up red.

Product Manual (PG-P5R002)

Cooling Fan for 
PS5 Pro/ PS5 Slim

Operating Voltage: 5V

Operating Current: ≤1.5A

Product Features:

Technical Parameters:

Product Appearance Illustration:

Precautions:

Operating Instructions :

Cooling Fan x1 Instruction Manual x1
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1. This cooling fan is specially designed for the P5 Pro/ P5 Slim 
disc and digital-version console.                                                                  
2. Featuring intelligent temperature sensing, this fan automatically 
regulates the air speed among three levels depending on 
mainframe temperature, thus offering more efficient heat 
dissipation.
3. The product comes with a USB 3.0 expansion port.
4. The cooling fan is designed with blue glare.

1. Align the securing point at the top of this product with the first 
air outlet of rear panel of the P5 Pro/ P5 Slim, and insert it into the 
outlet.

Fan Securing Point

Cooling Fan x3

USB Plug

Speed Level
Touch Switch

USB Expansion Port

Speed Level
Indicator
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